
Bučovice mají na stole vstupenku do volejbalové extraligy. Problém je i hala
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Už jednoznačně předloženou možností se zabývají volejbalové Bučovice. Český volejbalový
svaz totiž definitivně rozhodl o formátu svých nejvyšších soutěží mužů a žen pro rok 2020/2021
a zároveň i pravidlech sestupů a postupů v letošní nedohrané sezoně. Mužům Sokola
Bučovice, coby vítězi základní části I. ligy, tak otevřel dveře k postupu do extraligy... více se
doštete na Vyškovském deníku zde:    

https://vyskovsky.denik.cz/ostatni_region/bucovice-maji-na-stole-vstupenku-do-volejbalove-extr
aligy-problem-je-i-hala-20200419.html
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